
Referat af møde i afdelingsbestyrelsen i afd. 13 d. 160412 

 

Deltagere:  Rita, Carlo og Anne 

Afbud: Dosta 

Dagsorden  

1. Siden sidst 
2. Markvandring 
3. Dato for beboermøde 
4. Hvem fortsætter 
5. Eventuelt 

 

1. Siden sidst 

Der har været formandsmøde, hvor SAB´s nye hjemmeside blev præsenteret og der blev talt lidt om 
interessen for evt. at overveje projekter om alternativ energi og andre bæredygtige løsninger. Der mangler 
stadig noget mere konkret inspiration om mulighederne lokalt. 

2. Markvandring. 

Der er markvandring tirsdag d. 170412 kl.14.  

Vi vil gerne have kanterne på græsplænerne stukket af. Der trænger til oprydning langs Sanddalsvej og 
beskæring af buskene omkring marken. Kælderdøren ved nr. 13 mangler stadig at blive skiftet. 
Hoveddørene skulle gerne ordnes i år. Nogle beboere oplever, at det kan være svært at låse hoveddøren 
op, og vi afventer, at der bliver fundet et nyt låsesystem, så de kan udskiftes henover et par år. 

3. Beboermødet 

Bliver 10. september på Christiansminde. Der er muligvis brug for forhøjelse af vaskepriserne denne gang. 

4. Hvem fortsætter? 

Carlo og Rita er på valg og modtager begge genvalg. 

Der var ikke noget til eventuelt 

 

 

Referent: Anne 

 


